

YOUNG LIVING BLOOM ESSENTIAL OIL BLEND

PRODUCT SUMMARY

Young Living BLOOM essential oil blend combines Vetiver, Blue Cypress, Davana, Royal Hawaiian Sandalwood, Clove, Jasmine, Carrot Seed, Spearmint, Geranium, and Sacred Frankincense to create a luxe, sophisticated scent for home, office, or personal use. Inspired by the exquisite aroma of Sheerlumé™ Brightening Cream, this blend of premium essential oils transforms your space into a calm, meditative, at home spa environment. It's formulated with premium essential oils sourced from across the world, including Blue Cypress from Young Living's Outback Botanical Reserve and Distillery in Australia, Royal Hawaiian Sandalwood from the Kona Sandalwood Reforestation Project in Hawaii, and Spearmint from the Labbeemint Partner Distillery. Diffuse, apply topically, or both to brighten your day in a beautiful way.

KEY INGREDIENTS

- **Vetiver**®: Vetiver essential oil has an earthy, thick viscosity that leaves a soft, subtle feeling on the skin. Its grounding aroma supports a creative, calm, and focused awareness for children, especially as an addition to your nighttime routine.
- **Blue Cypress**®: Blue Cypress essential oil fortifies confidence as it promotes the appearance of healthy-looking skin and hair, was used traditionally to moisturize dry skin, and has a great aroma for enjoying outdoor activities.
- **Davana**®: Davana essential oil beautifies skin, reduces the appearance of blemishes, and offers an exotic, floral aroma that creates an environment of joy and romance.
- **Royal Hawaiian Sandalwood**®: Royal Hawaiian Sandalwood essential oil has a grounding, velvety wood aroma and helps promote the appearance of youthful, glowing skin when applied topically.
- **Clove**®: Clove essential oil has a warm, stimulating aroma that provides cleansing properties.
- **Jasmine**®: Jasmine essential oil helps to set the mood for pampering with its enticing aroma and to create a positive atmosphere when used aromatically. It has been revered for centuries as a symbol of love and purity, harmonizing opposites to promote wholeness.



Product Size: 5ml
Item No. 39069

-  Topical
-  Aromatic
-  Dilute

Scent Profile: Luxe, sophisticated, floral scent

- **Carrot Seed**®: Carrot Seed essential oil offers moisturizing, beautifying, and skin-cleansing properties.
- **Spearmint**®: Spearmint essential oil provides aromatic comfort during times of occasional uneasiness when used with a diffuser or applied topically.
- **Geranium**®: Geranium essential oil is commonly used in perfumes for its uplifting aroma and may reduce the appearance of blemishes and fine lines when applied topically.
- **Sacred Frankincense**®: Sacred Frankincense essential oil has a grounding, ethereal aroma that enhances meditation when used aromatically. Topically, it promotes the appearance of healthy-looking skin while reducing the appearance of uneven skin tones.

*100% Pure essential oil

YOUNG LIVING BLOOM ESSENTIAL OIL BLEND

FEATURES & BENEFITS

- Exclusive essential oil blend found in our best-selling Young Living BLOOM and Sheerlumé skin care products
- Originally formulated by Young Living Founder D. Gary Young
- Can be diffused to create a fresh, nurturing environment
- Can be worn as a light floral perfume
- Contains the constituents davanone, alpha pinene, eugenol, and limonene

KEY CONSTITUENTS

Davanone, Alpha pinene, Eugenol, Limonene

DIRECTIONS

- Topical: Dilute 1 drop with 4 drops of V-6® Enhanced Vegetable Oil Complex or olive oil. Test on a small area of skin on the underside of your arm and apply to desired area as needed.
- Aromatic: Use it with a diffuser for up to 30 minutes 3 times daily.

SAFETY

Keep out of reach of children. For external use only. Keep away from eyes and mucous membranes. If you are pregnant, nursing, taking medication, or have a medical condition, consult a health professional prior to use.



SUGGESTED USES

- Combine BLOOM essential oil blend with V-6® Enhanced Vegetable Oil Complex for a soothing massage.
- Freshen up your space with BLOOM's bright, refreshing, and nurturing fragrance.
- Add 8–10 drops in your favorite diffuser during yoga or meditation or when you're winding down.
- Add BLOOM essential oil blend to shampoo, bath gel, or lotion for a bright floral scent.

INGREDIENTS

Caprylic/capric triglyceride, *Vetiveria zizanoides*† (Vetiver) root oil, *Callitris intratropica*† (Blue cypress) wood oil, *Artemisia pallens*† (Davana) flower oil, *Santalum paniculatum* (Royal Hawaiian Sandalwood™^†) wood oil, *Eugenia caryophyllus*† (Clove) bud oil, *Jasminum officinale*^^ (Jasmine) oil, *Daucus carota sativa*† (Carrot) seed oil, *Mentha spicata*† (Spearmint) leaf extract, *Pelargonium graveolens*† (Geranium) flower oil, *Boswellia sacra*† (Sacred frankincense) resin oil
*100% Pure essential oil

^ Royal Hawaiian Sandalwood is a trademark of Jawmin, LLC.

^^ Premium absolute

CAMPURAN MINYAK PATI BLOOM YOUNG LIVING

RINGKASAN PRODUK

Campuran minyak pati BLOOM Young Living menggabungkan Vetiver, Blue Cypress, Davana, Royal Hawaiian Sandalwood, Clove, Jasmine, Carrot Seed, Spearmint, Geranium, dan Sacred Frankincense untuk menghasilkan haruman mewah dan sofistikated untuk kediaman, pejabat, atau kegunaan peribadi. Diinspirasi daripada aroma indah Krim Mencerah Sheerlumé™, campuran minyak pati premium ini memberi sentuhan tenang, sesuai untuk bertafakur, seperti spa di rumah untuk ruang anda. Ia diformulasi dengan minyak pati premium yang disumber dari seluruh dunia, termasuklah Blue Cypress dari Kilang Penyulingan dan Simpanan Botani Outback Young Living di Australia, Royal Hawaiian Sandalwood dari Projek Perhutanan Semula Sandalwood Kona di Hawaii, dan Spearmint dari Kilang Penyulingan Kongsi Labbeemint. Baurkan, sapu secara topikal, atau kedua-duanya untuk menceriakan hari anda dengan cara yang indah.



Saiz Produk: 5ml
No. Barangan 39069

- Topikal
- Aromatik
- Cairkan

Profil Bau: Mewah, sofistikated, haruman bunga

BAHAN-BAHAN UTAMA

- Vetiver**†: Minyak pati Vetiver mempunyai kelikatan yang tinggi dan berbau seperti tanah, meninggalkan rasa lembut pada kulit. Aroma menenangkan menyokong suasana damai, kreatif dan fokus untuk kanak-kanak, terutamanya apabila digunakan sebagai tambahan pada rutin tidur.
- Blue Cypress**†: Minyak pati Blue Cypress memperkuat keyakinan memandangkan ia menyokong penampilan kulit dan rambut yang sihat, digunakan secara tradisional untuk melembapkan kulit kering, dan mempunyai aroma hebat untuk menikmati aktiviti di luar.
- Davana**†: Minyak pati Davana mempercantik kulit, mengurangkan cela, dan mempunyai aroma bunga-bunga yang eksotik, menghasilkan suasana riang dan romantik.
- Royal Hawaiian Sandalwood**†: Minyak pati Royal Hawaiian Sandalwood mempunyai aroma kayu lembut yang menenangkan dan membantu penampilan kulit yang muda dan berseri apabila digunakan secara topikal.
- Clove**†: Minyak pati Clove mempunyai aroma yang mesra dan penuh rangsangan serta unsur membersih.

- Jasmine**†: Minyak pati Jasmine membantu menetapkan suasana santai dengan aromanya yang memikat dan mencipta persekitaran positif apabila digunakan secara aromatik. Semenjak berkurun lamanya, ia dianggap sebagai simbol kasih sayang dan kesucian, memberi sentuhan harmoni dalam perbezaan untuk menggalakkan kebersatuan.
- Carrot Seed**†: Minyak pati Carrot Seed menawarkan unsur melembap, mempercantik, dan membersihkan kulit.
- Spearmint**†: Minyak pati Spearmint memberikan aroma selesa di saat kurang gembira apabila digunakan bersama pembaur atau disapu secara topikal.
- Geranium**†: Minyak pati Geranium biasanya digunakan dalam wangian kerana aromanya yang ceria dan boleh mengurangkan cela dan garis halus apabila disapu secara topikal.
- Sacred Frankincense**†: Minyak pati Sacred Frankincense mempunyai aroma mengasyikkan dan menenangkan yang menambah baik sesi tafakur dan amalan kerohanian apabila digunakan secara aromatik. Secara topikalnya, ia membantu penampilan kulit sihat dan mengurangkan tona kulit tidak sekata.

†100% Minyak pati tulen

CAMPURAN MINYAK PATI BLOOM YOUNG LIVING

MANFAAT & CIRI-CIRI

- Campuran minyak pati eksklusif yang ditemui dalam produk penjagaan kuli BLOOM Young Living dan Sheerlumé yang terjual laris
- Diformulasikan asli oleh Pengasas Young Living D. Gary Young
- Boleh dibaurkan untuk menghasilkan suasana segar, penuh galakan
- Boleh dipakai sebagai wangian dengan haruman bunga-bunga lembut
- Mengandungi unsur seperti davanone, alfa-pinena, eugenol, dan limonina

UNSUR-UNSUR UTAMA

Davanone, Alfa-pinena, Eugenol, Limonina

ARAHAN PENGGUNAAN

- Topikal: Cairkan 1 titis bersama 4 titis Kompleks Minyak Sayuran V-6® Yang Dipertingkat atau minyak zaitun. Cuba pada bahagian kecil di bawah lengan anda terlebih dahulu dan sapu pada kawasan yang diingini mengikut keperluan.
- Aromatik: Guna bersama pembaur sehingga 30 minit, 3 kali sehari.

KESELAMATAN

Jauhkan daripada kanak-kanak. Untuk kegunaan luar sahaja. Jauhkan daripada mata dan membran mukus. Jika anda hamil, menyusui, mengambil ubat, atau mempunyai keadaan kesihatan, dapatkan nasihat daripada pakar kesihatan sebelum penggunaan.

CADANGAN PENGGUNAAN

- Campurkan campuran minyak pati BLOOM dengan Kompleks Minyak Sayuran V-6® Yang Dipertingkat untuk urutan yang melegakan.
- Segarkan ruang anda dengan haruman BLOOM yang ceria, menyegarkan, dan penuh galakan.
- Tambah 8-10 titis dalam pembaur kegemaran anda semasa sesi yoga atau tafakur atau apabila anda ingin berehat.
- Tambahkan campuran minyak pati BLOOM dalam syampu, gel mandian, atau losyen untuk haruman bunga-bunga yang ceria.

BAHAN-BAHAN

Trigliserida kaprilik/kaprik, Minyak akar *Vetiveria zizanoides*® (Vetiver), Minyak kayu *Callitris intratropica*® (Blue cypress), Minyak bunga *Artemisia pallens*® (Davana), Minyak kayu *Santalum paniculatu*® (Royal Hawaiian Sandalwood™^), Minyak putik *Eugenia caryophyllus*® (Clove), Minyak *Jasminum officinale*^^ (Jasmine), Minyak biji *Daucus carota sativa*® (Carrot), Ekstrak daun *Mentha spicata*® (Spearmint), Minyak bunga *Pelargonium graveolens*® (Geranium), Minyak resin *Boswellia sacra*® (Sacred frankincense)

*100% Minyak pati tulen

^ Royal Hawaiian Sandalwood adalah tanda dagangan Jawmin, LLC.

^^Minyak mutlak



YOUNG LIVING BLOOM

复方精油

产品概述

Young Living BLOOM复方精油结合香根草、蓝丝柏、印蒿、皇家夏威夷檀香、丁香、茉莉、胡萝卜籽、绿薄荷、天竺葵和神圣乳香，配制出一种适合居家、办公或个人用途的奢华、精致香气。受到Sheerlumé™亮白焕肌精华露细腻香气的启发，这款优质精油可以改造您的空间，打造平静、禅定的居家水疗环境。它使用来自世界各地的优质精油配制，包括来自澳大利亚Young Living Outback Botanical Reserve and Distillery的蓝丝柏、来自夏威夷Kona檀香再造林项目的皇家夏威夷檀香，以及来自Labbeemint合作伙伴蒸馏厂的绿薄荷。可扩香亦可局部涂抹，或双管齐下，以美丽的方式照亮您的一天。

主要成分

- **香根草***：香根草精油具有泥土般的浓稠黏性，在肌肤上留下淡淡的柔和感觉。它的踏实香气支持孩子们发挥创意、保持冷静和专注，尤其在夜间使用时。
- **蓝丝柏***：蓝丝柏精油能够促进健康的肌肤外观和头发，从而加强信心。它在传统上被用来滋润干燥的肌肤。它的香气非常适合在进行户外活动时享用。
- **印蒿***：印蒿精油改善肌肤、减少肌肤瑕疵的显现，以及提供具有异国情调的花香味以打造愉悦和浪漫的环境。
- **皇家夏威夷檀香***：皇家夏威夷檀香精油具有踏实、天鹅绒般的木质香气。局部涂抹时它有助于促进年轻、容光焕发的肌肤。
- **丁香***：丁香精油具有温暖、振奋人心的香气，具有清洁效能。
- **茉莉***：茉莉精油诱人的香气有助于营造轻松的环境，令人感觉备受宠爱，用来作为香薰用途时还能够打造充满正能量的氛围。几个世纪以来，它一直被尊为爱和纯洁的象征，有利于相互协调以促进完整性。
- **胡萝卜籽***：胡萝卜籽精油提供滋润、美颜和清洁肌肤的功能。
- **绿薄荷***：绿薄荷精油能在偶尔感到不适时提供舒心的香气，适合与扩香机一起使用或局部涂抹。



产品容量：5ml
产品编号 39069

💧 局部涂抹

🌿 香薰

🔄 稀释

香气特性：奢华、精致、花香

- **天竺葵***：天竺葵精油有着振奋人心的香气，因此经常被用于制作香水。局部涂抹可能减少瑕疵和细纹的显现。
- **神圣乳香***：神圣乳香精油具有踏实、空灵的气味，使用其香气可升华冥想练习。局部涂抹能够促进健康的肌肤外观并同时减少肤色不均匀。

*100% 纯精油

YOUNG LIVING BLOOM

复方精油

特点和效益

- 我们的畅销护肤品Young Living BLOOM和Sheerlumé产品中含有的独家复方精油
- 由Young Living创办人D. Gary Young研制的配方
- 适合用来扩香以打造清新、有益身心的环境
- 可当作淡雅的花香型香水使用
- 含有天然形成的达瓦酮、α-蒎烯、丁香酚和柠檬烯

主要成分

达瓦酮、α-蒎烯、丁香酚、柠檬烯

使用说明

- 局部涂抹：使用4滴V6复方植物油或橄榄油稀释1滴精油。在手臂下方的一小片肌肤上测试，并根据需要涂抹在有需要的部位。
- 香薰：与扩香机一起使用，每日三次，每次最多30分钟。

安全

存放在儿童无法接触的地方。仅限外部使用。避免触及眼睛和粘膜。孕妇、哺乳中妇女、服药或具有健康状况者，使用前请咨询专业医护人员。

建议用途

- 混合BLOOM复方精油和V6复方植物油，用来进行舒缓身心的按摩。
- 借助BLOOM明亮、清爽和有益身心的香气，让您的空间变得清新。
- 在您喜爱的扩香机内添加8-10滴精油，在进行瑜伽练习、冥想或放松时使用。
- 在洗发液、沐浴露或乳液中添加BLOOM复方精油以散发活力充沛的花香气。

成分

Caprylic/capric triglyceride, Vetiveria zizanoides^{*} (香根草) 根茎油, Callitris intratropica^{*} (蓝丝柏) 木油, Artemisia pallens^{*} (印蒿) 花油, Santalum paniculatum (Royal Hawaiian Sandalwood™[^] 皇家夏威夷檀香) 木油, Eugenia caryophyllus^{*} (丁香) 花蕾油, Jasminum officinale^{^^} (茉莉) 油, Daucus carota sativa^{*} (胡萝卜) 种子油, Mentha spicata^{*} (绿薄荷) 叶子提取物, Pelargonium graveolens^{*} (天竺葵) 花油, Boswellia sacra^{*} (神圣乳香) 树脂油

^{*}100% 纯精油

[^] Royal Hawaiian Sandalwood 是Jawmin, LLC. 的注册商标

^{^^}绝对优质

